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Dag allen.

Met veel dank an[EEE vi crvii wat ons betreft de definitieve versie. Graag uiterlijk morgen 12.00 uur jullie laatste opmerkingen (alleen
indien deze onoverkomelijk zijn).

Daarnaast hieronder nog met dankaEstandpunt mbt verdere opschaling, kunnen jullie je hierin vinden?

LOI standpunt Verdere opschaling BCO

Het LOI heeft de vraag: tot hoever is het zinvol de BCO capaciteit landelijk op te schalen vanuit het perspectief van de IZ professionals?

Het oordeel van het LOI is dat in de huidige verhoudingen en met de huidige BCO aanpak niet verder opgeschaald kan worden, maar dat een pas op
de plaats nodig is: welke dingen doen we, zodat we de dingen die we doen, goed doen en het meest optimale effect wordt bereikt. De GGD-en doen

BCO met een gelaagde organisatie: BCO medewerkers, die alle BCO uitvoeren, een laag van BCO artsen & verpleegkundigen en als top de IZ

professionals van de GGD: artsen en verpleegkundigen van de GGD-en. De IZ professionals doen supervisie van de BCO artsen (complexe casus.

vragen), onderzoeken clusters, ontwikkelen BCO beleid en zijn als adviseur betrokken bij besluitvorming en communicatie.

De deelnemers van het OI zijn verder van mening dat de effectiviteit van het BCO lijkt af te nemen. De doorlooptijden lopen op, testbereidheid en

compliance met maatregelen lijken afte nemen Dit dient gestaafd te worden met de performance indicators bij het RIVM zoals:
- % meldingen gevonden in het kader van bron- en contactonderzoek

- doorlooptijden zoals EZD -> eerste contact index en laatste blootstelling contact -> waarschuwing nauw contact

Tot slot heeft CDC beschreven dat indien >50% BCO niet meer opgepakt kan worden men kan overwegen over te gaan op mitigatiefase
https://www.cde.gov/coronavirus/2019-ncov/php/contact-tracing/contact-tracing-plan/when-to-investigatehtml . Dat zou RIVM/OMT besluit

moeten zijn.

Hartelijke groet.


